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MESTSKÉ   ZASTUPITEĽSTVO   V  ŽELIEZOVCIACH 
 

Zápisnica  

z 28. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 26. augusta 2021 v Želiezovciach 

 

 

Prítomní:  podľa pripojenej prezenčnej listiny  

 

Poslanci prítomní : 11 poslancov 

 

Bod č. 1. Otvorenie 

 

     Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach otvoril a viedol primátor mesta,                        

Ing. Ondrej Juhász, ktorý privítal všetkých prítomných na 28. zasadnutí mestského zastupiteľstva. 

 

     Primátor mesta konštatoval, že z 12 poslancov je prítomných na začiatku zasadnutia11 

poslancov. Ospravedlnil sa poslanec Miroslav Kriška. Mestské zastupiteľstvo vyhlásil za 

uznášaniaschopné.  

 

Následne primátor mesta vyzval poslancov mestského zastupiteľstva k pripomienkovaniu 

programu.  

Poslanci nemali pripomienky k programu rokovania, preto sa pristúpilo k hlasovaniu.  

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prezentovaní: 11 poslancov                                                                                                                                   

Za:  11poslancov 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Program rokovania bol schválený.  

 
 

Bod č. 2. Voľba návrhovej komisie 

 

Poslancom bol predložený návrh primátora mesta na zloženie návrhovej komisie nasledovne:  

1.Pavel IVAN, poslanec MsZ, 2.Norbert RÁK, poslanec MsZ, 3. Ladislav SOKOL, poslanec MsZ 

 

Primátor mesta požiadal poslancov, aby sa k zloženiu návrhovej komisie vyjadrili. 

Zo strany poslancov neboli žiadne pripomienky k zloženiu návrhovej komisie, preto jej zloženie 

bolo dané na odsúhlasenie.     

  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prezentovaní:  11 poslancov 

Za: 11  poslancov                                                                                                                                                                                                                                                        

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 

Návrhová komisia bola schválená. 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení primátorom mesta, poslanci MsZ, Ing. Ľudovít BAKA 

a PaedDr. Ákos CSONKA. 
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Bod č. 3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Želiezovce č. 5/2021, o určení výšky 

príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Želiezovce 

 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Želiezovce č. 5/2021, o určení výšky príspevku 

a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Želiezovce predkladá: vedúca oddelenia finančného 

a hospodárenia školských zariadení písomne. Tvorí prílohu č.1 tejto zápisnice a bol doručený 

všetkým poslancom. 

 

Primátor vyzval poslancov aby sa k bodu vyjadrili.  

 

Ing. Tibor Csenger, poslanec MsZ: sa opýtal aké sú zmeny vo VZN oproti minulému roku. 

 

Ing. Monika Tomeková, vedúca oddelenia finančného a hospodárenia školských zariadení: 

odpovedala, že oproti predchádzajúcemu VZN je zmena pri určení výšky príspevku za školskú 

družinu, kde rodičia doteraz na jedného žiaka prispievali 10,- eur, ale so stúpajúcim počtom žiakov, 

je potrebné rozšíriť oddelenia, čo navýši náklady a z toho dôvodu je daný návrh zvýšiť príspevok 

z pôvodných 10,- eur na 15,- eur. Porovnali sme to aj s ostatnými základnými školami, ktoré majú 

zriadene školské kluby detí a aj tam je to na tejto úrovni. Ďalšou miernou zmenou je v § 3 Výška 

príspevku a podmienky úhrady v ZUŠ pribudol odsek 2 na čiastočnú úhradu nákladov spojených               

so štúdiom v Základnej umeleckej škole Franza Schuberta v prípade neodovzdania súhlasu                        

na započítanie do zberu údajov príslušnej základnej umeleckej škole, alebo v prípade štúdia 

každého ďalšieho predmetu. V predchádzajúcom VZN táto časť nebola a na základe podnetu pani 

riaditeľky ZUŠ bola táto časť doplnená. Tiež je mierne zvýšenie o 2 eurá pri odseku 4 pri 

skupinovom aj individuálnom vyučovaní dospelých. Ďalšou zmenou je výška príspevku                         

na čiastočnú úhradu nákladov v školskej jedálni a výdajnej školskej jedálni. Keďže dotácie nebudú 

celoplošné pre všetky deti, bolo to prepracované. Dotácia od štátu stúpla na 1,30 € pre tých ktorí 

nebudú poberať daňový bonus.  

 

Pavel Polka, poslanec MsZ: podotkol, že jednohlasne súhlasí s touto úpravou pretože je racionálna.  

 

Poslanci k bodu nemali ďalšie pripomienky.  

 

Člen návrhovej komisie predniesol nasledovný návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní Návrhu Všeobecne záväzného nariadenia 

mesta Želiezovce č. 5/2021 o určení výšky príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu 

nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Želiezovce  

 

schvaľuje 
Všeobecne záväzné nariadenie mesta Želiezovce č. 5/2021 o určení výšky príspevku a spôsobe jeho 

platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Želiezovce s účinnosťou od 11.9.2021 
 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prítomní: 11 poslanci 

Za: 11  poslanci 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 
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Bod č. 4. Prerokovanie opätovnej žiadosti ZO CSEMADOK o odkúpenie časti mestského 

pozemku pri budove vo vl. organizácie v Želiezovskom parku 
 

Prerokovanie opätovnej žiadosti ZO CSEMADOK o odkúpenie časti mestského pozemku pri 

budove vo vlastníctve organizácie v Želiezovskom parku. Materiál k prerokovaniu žiadosti 

predkladá vedúci oddelenia správy mestského majetku a tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice. 

Poslancom bol materiál doručený. 

 

Primátor vyzval poslancov aby sa k bodu vyjadrili. 

 

Ing. Tibor Csenger, poslanec MsZ: vysvetlil, že v pôvodne vyhotovenej mape bola aj časť budovy 

ktorá ešte nie je skolaudovaná a preto kataster prerušil konanie a bolo potrebné vytvoriť samostatnú 

parcelu, ktorá je predmetom tejto žiadosti.  

 

Pavel Polka, poslanec MsZ: zdôraznil, že podporí žiadosť základnej organizácie a je rád, že bude 

tento priestor ucelený, zároveň očakáva, že aj sľubovaná fasáda mestského múzea bude dokončená. 

 

Poslanci nemali ďalšie otázky ani pripomienky k tomuto materiálu. 

 

Člen návrhovej komisie predniesol nasledovný návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní programového bodu: „Prerokovanie 

opätovnej žiadosti ZO CSEMADOK o odkúpenie časti mestského pozemku pri budove                       

vo vlastníctve organizácie v Želiezovskom parku“ 

 

A) v y h l a s u j e 

parc. C-KN č. 215/35 – zast. pl. o výmere 43 m
2
vznikajúcu v zmysle geometrického plánu                  

č. 88/2021 vypracovaného Ing. Zoltánom Gasparikom, dňa 10.8.2021 a úradne overeného 

katastrálnym odborom Okresného úradu Levice dňa 17.8.2021 pod č. 806/2021 z parc. C-KN                

č. 215/12 – zastavané plochy a nádvoria o celkovej výmere 447 m
2
, vedenej katastrálnym odborom 

Okresného úradu Levice, v obci Želiezovce, v k. ú. Želiezovce na LV č. 1, vo vlastníctve mesta 

Želiezovce v celosti (v podiele 1/1) za majetok prebytočný,  

 

B.) s ch v a ľ u j e 

prevod parc. C-KN č. 215/35 – zast. pl. o výmere 43 m
2 

vznikajúcej v zmysle geometrického plánu 

č. 88/2021 vypracovaného Ing. Zoltánom Gasparikom, dňa 10.8.2021 a úradne overeného 

katastrálnym odborom Okresného úradu Levice dňa 17.8.2021 pod č. 806/2021 z parc. C-KN                       

č. 215/12 – zastavané plochy a nádvoria o celkovej výmere 447 m
2
, vedenej katastrálnym odborom 

Okresného úradu Levice, v obci Želiezovce, v k. ú. Želiezovce na LV č. 1, vo vlastníctve mesta 

Želiezovce v celosti (v podiele 1/1) 

 

podľa § 9a ods. 8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení, v prospech 

Maďarského spoločenského a kultúrneho zväzu na Slovensku - Csemadok so sídlom Nám. 1. mája 

10-12, 815 57 Bratislava-Staré Mesto, IČO: 00177717, organizačnej jednotky občianskeho 

združenia Csemadok Základná organizácia Želiezovce so sídlom Schubertova 229/26, 937 01 

Želiezovce, IČO: 35606151, v  podiele 1/1 za cenu všeobecnej hodnoty predmetnej 

nehnuteľnosti 7,56 €/m
2
 (t. j. 325,08 € spolu), ktorá bude splatná do 10 dní po uzavretí 

zmluvy. 
 

Termín: september - október 2021 

Zodpovedný: vedúci oddelenia správy mestského majetku a služieb 



849 

 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prítomní: 11poslanci 

Za: 11  poslanci 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Bod č. 5. Prerokovanie návrhu dodatku k zmluve o zriadení vecného bremena č. 10900/2021 

(MVE ŽELIEZOVCE, s. r. o.) 
 

Prerokovanie návrhu dodatku k zmluve o zriadení vecného bremena č. 10900/2021 (MVE 

ŽELIEZOVCE, s. r. o.)predkladá písomne vedúci oddelenia správy mestského majetku. Materiál 

tvorí prílohu č.3 tejto zápisnice. Poslancom bol materiál doručený.  

 

Primátor vyzval poslancov aby sa k bodu vyjadrili. 

 

Pripomienky k tomuto bodu neboli.  

 

Člen návrhovej komisie predniesol nasledovný návrh na uznesenie  

Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní programového bodu: „Prerokovanie návrhu 

dodatku k zmluve o zriadení vecného bremena č. 10900/2021 (MVE ŽELIEZOVCE, s. r. o.)“ 

 

A.) s ch v a ľ u j e 

 

1. opravu uznesenia MsZ v Želiezovciach č. 39/2021 zo dňa 27.5.2021 opravou chyby v písaní 

nasledovne: 

 

zriadenie vecného bremena z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) 

zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov v prospech spoločnosti MVE 

ŽELIEZOVCE, s. r. o., so sídlom: Budyšínska č. 36, 831 02 Bratislava, IČO: 46567275, 

 

Obsahom vecného bremena bude povinnosť Mesta Želiezovce: 

a) strpieť na nasledujúcich pozemkoch vo vlastníctve mesta Želiezovce 

 

k. ú. Želiezovce:  parc. C - KN č. 779/42  – záhrada o výmere 45 m
2
,  

parc. C - KN č. 780/177  – ostatné plochy o výmere 78 m
2
. 

k. ú. Mikula:   parc. C - KN č. 2595  – zastavané plochy o výmere 5359 m
2
. 

 

v rozsahu vyznačenom v geometrickom pláne č. 5/2021 vyhotovenom dňa 4.2.2021 geodetickou 

kanceláriou URBAN-LAUKO, s. r. o. a úradne overenom na katastrálnom odbore Okresného úradu 

v Leviciach dňa 9.3.2021 pod č. 163/2021 a v geometrickom pláne č. 81/2020 vyhotovenom dňa 

10.2.2021 geodetickou kanceláriou URBAN-LAUKO, s. r. o. a úradne overenom na katastrálnom 

odbore Okresného úradu v Leviciach dňa 18.3.2021 pod č. 193/2021 

 

umiestnenie, uloženie, prevádzkovanie, nerušené užívanie, opravu, údržbu, kontrolu, demontáž, 

rekonštrukciu, modernizáciu alebo stavebné zmeny inžinierskej stavby – elektrickej prípojky – 22 

kV VN káblu, vrátane všetkých súčastí a príslušenstva a s tým súvisiacu činnosť, strpieť právo 
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vstupu a vjazdu na uvedené pozemky motorovými, nemotorovými vozidlami príp. technickými 

strojmi aj peši a to len v nevyhnutnom rozsahu a po nevyhnutne potrebný čas. 

 

b) Vecné bremeno sa zriaďuje „in rem“. 

c) Vecné bremeno sa zriaďuje za odplatu vo výške 750 €. 

d) Vecné bremeno sa zriaďuje na dobu neurčitú. 

 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v snahe spoločnosti MVE ŽELIEZOVCE, s. r. o. 

zosúladiť stav vedený katastrálnym odborom Okresného úradu Levice s existujúcim skutočným 

stavom vzniknutým dodatočne prebiehajúcou výstavbou cyklotrasy v predmetnom území. 

 

2. znenie dodatku k zmluve o zriadení vecného bremena č. 10900/2021 podľa textu materiálu. 

 

Termín: september 2021 

Zodpovedný: vedúci oddelenia správy mestského majetku a služieb 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prítomní: 10 poslanci 

Za: 10  poslanci 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Bod č. 6. Informatívna správa o zmene organizačnej štruktúry MsÚ v Želiezovciach 

 

Informatívnu správu o zmene organizačnej štruktúry MsÚ v Želiezovciach predkladá vedúca 

oddelenia organizačno-správneho a sociálnych vecí písomne. Materiál k tomuto bodu bol 

poslancom doručený a tvorí prílohu č. 4 tejto zápisnice. 

 

Primátor mesta požiadal poslancov, aby sa k materiálu vyjadrili. 

 

Ing. Tibor Csenger, poslanec MsZ: požiadal o upresnenie pre ktoré projekty boli vytvorené dve 

manažérske pracovné miesta.  

 

Ing. Diana Csicsmanová, vedúca oddelenia organizačno-správneho a sociálnych vecí: upresnila,                 

že ide o všetky projekty. Z charakteristiky pracovnej pozície vyplýva, že ide o odborné 

špecializované práce s väzbami aj medzi rôznymi úsekmi činností s vysokými nárokmi na myslenie. 

Je to 7. platová trieda, pracovnou náplňou je príprava, analýza výstupov k rôznym projektom, 

nielen doteraz odsúhlaseným projektom, ďalej ide aj o preklady z cudzieho do slovenského jazyka, 

zabezpečovanie informačných, publicistických tlačových vzťahov zamestnávateľa s väzbou                   

na rôzne projekty, koordinovanie, zabezpečovanie činností, spojených s procesom výberu 

zmluvného partnera pri obstarávaní prác a služieb, konkrétne aj o rôzne informácie a vysvetlenia 

pre verejnosť, kalkulácie predpokladaných nákladov na projekty a zabezpečovanie aj odbornej 

agendy smerom na regionálny rozvoj. 

 

Ing. Tibor Csenger, poslanec MsZ: sa dotazoval na predpoklady odbornosti?  
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Ing. Diana Csicsmanová, vedúca oddelenia organizačno-správneho a sociálnych vecí: odpovedala, 

že odbornosť bola definovaná0 ako vzdelanie vysokoškolské 2. stupňa, zameranie manažérske, skôr 

ekonomické alebo regionálny rozvoj. Zameranie nebolo definované ako stavebné vzdelanie. 

 

Ing. Tibor Csenger, poslanec MsZ: sa opýtal, či sa týmto pádom bude menej spolupracovať 

s externými spoločnosťami.  

 

Ing. Diana Csicsmanová, vedúca oddelenia organizačno-správneho a sociálnych vecí: odpovedala, 

že naďalej budú spolupracovať s externými spolupracovníkmi, v tých oblastiach, kde sa bude 

vyžadovať odbornosť. Predstavila Ing. Denisu Majtánovú a Mgr. Réku Raczkóovú. Začínajú, pod 

vedením p. Ing. Emese Gubíkovej. Je potrebné povedať, že pri takýchto projektoch trojmesačná 

skúšobná doba nestačí, z toho dôvodu sa s nimi uzatvorila 2 ročná pracovná zmluva. 

 

Poslanci nemali ďalšie pripomienky k tomuto bodu. 

 

Člen návrhovej komisie predniesol nasledovný návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní zmeny organizačnej štruktúry Mestského 

úradu v Želiezovciach 

 

A/  b e r i e  n a  v e d o m i e 

zmenu Organizačného poriadku Mestského úradu v Želiezovciach v prílohe č. 1 „Organizačná 

štruktúra MESTSKÉHO ÚRADU ŽELIEZOVCE“ v znení dodatku č. 17 s účinnosťou                             

od 01.07.2021 a „Organizačná štruktúra MESTSKÉHO ÚRADU ŽELIEZOVCE“ v znení dodatku 

č. 18 s účinnosťou od 01.09.2021. 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prítomní:  11 poslanci 

Za: 11  poslanci 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0  

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Bod č. 7.  Správa o kontrole plnenia uznesení MsZ 

 

Správu o kontrole plnenia uznesení MsZ predkladá písomne hlavný kontrolór mesta. K zápisnici je 

správa priložená pod prílohou č. 5. Poslancom bola správa doručená. 

 

Poslanci  boli požiadaní, aby sa k správe vyjadrili. 

Zo strany poslancov neboli prednesené  otázky ani pripomienky k predloženej správe.  

 

Člen návrhovej komisie predniesol nasledovný návrh na uznesenie: Mestské zastupiteľstvo 

v Želiezovciach berie na vedomie správu o kontrole plnenia uznesení MsZ 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prítomní: 11 poslanci 

Za: 11 poslanci 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 
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Bod č. 8.  Správa o činnosti Mestskej polície za mesiac jún a júl 2021  

 

Správu o činnosti mestskej polície za mesiac jún a júl 2021 predkladá písomne náčelník MsP. 

Správa bola poslancom doručená. Tvorí prílohu č. 6 tejto zápisnice. 

 

Primátor mesta vyzval poslancov, aby sa k materiálu vyjadrili. 

 

Ing. Tibor Csenger, poslanec MsZ: sa opýtal či boli zistené nejaké priestupky na víkendovom 

podujatí.  

 

Roland Hanzo, náčelník MsP: odpovedal, že neboli zistené žiadne priestupky. 

 

Poslanci nemali žiadne ďalšie otázky ani pripomienky k predloženej správe.    

 

Člen návrhovej komisie predniesol nasledovný návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní berie na vedomie Správu o činnosti 

Mestskej polície za mesiac jún a júl 2021 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Prítomní:  11  poslanci 

Za:  11 poslanci 

Proti:  0 

Zdržal sa hlasovania: 0 poslanec 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Bod č. 9. Interpelácia poslancov 

 

V rámci interpelácie neboli prednesené žiadne interpelačné príspevky. 

 

 

Bod č. 10. Diskusia 

 

Ing. Ondrej Juhász, primátor, poďakoval Estere Juhászovej a Alexandrovi Juhászovi za perfektné 

zvládnutie kultúrneho festivalu a zároveň aj zamestnancom MsÚ a všetkým ktorí sa zúčastnili pri 

príprave tohto podujatia. 

Pozval prítomných na zajtrajšie slávnostné odovzdávanie priestorov MŠ Mikula, ktoré sa uskutoční 

o 10:00 hod.. Celá prístavba/rekonštrukcia materskej školy vrátane vnútorných úprav stála              

490 000,- eur, z toho 290 000 bolo z prostriedkov mesta a 190 000,- eur bolo z prostriedkov EÚ. 

Odovzdaním tohto objektu, sme po prvýkrát po 20tich rokoch vyriešili kapacitné problémy 

materských škôl na území mesta. 

Zároveň v spolupráci s vedením ZUŠ, pripravujeme priestory na delimitáciu priestorov ZUŠ,                     

do dvoch pavilónov v objekte bývalej materskej školy na SNP 9, na minimálne 1,5 až 2 roky.  

Zajtrajším dňom budeme poznať zhotoviteľa kanalizácie. Dobrou správou je že zmluvne 

podchytené prostriedky postačia na realizáciu kanalizácie.  

Pri kaštieli je situácia vzhľadom na zvýšenie cien stavebného materiálu vážnejšia. Ceny 

pravdepodobne ovplyvnia výber zhotoviteľa. Termín kedy sa dozvieme meno zhotoviteľa                     

sa presúva z 28.8.2021 na 8.9.2021. 
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Riešenie biodiverzity sa preťahuje z dôvodu rôznych obštrukcií, stavba mala byť začatá už 

začiatkom septembra, ale je potrebné ešte doriešiť na Ministerstve životného prostredia nejaké 

otázky.  

Poslednou informáciou ohľadom odovzdania slobodárne je, že to bude doriešené k Vianociam.  

Sme v štádiu prípravy jednotlivých obytných súborov na výstavbu, keď bude jasno v podmienkach 

výstavby budeme sa tomu venovať na zasadnutí. 

Čo sa týka odsúhlaseného rozpočtu, zatiaľ ho držíme a po vyjasnení otázok okolo kanalizácie, 

biokoridoru, Štúrovej a kaštieľa budeme k rozpočtu zasadať.  

V súvislosti s projektom Hlavné mesto kultúry Nitra, sme zasadali s pracovnou skupinou Nitra 

2026, v prípade úspešného projektu sme dostali prísľub, že cca. 500 000,- eur by sa dalo 

preinvestovať do priestorov kaštieľa, alebo na dobudovanie priestorov múzea, napr. do uličky 

vyloženej z kameňa, tak ako sme ju plánovali a na rôzne stavebné investície, ktoré spolu budeme 

špecifikovať. Je to iba prísľub, zatiaľ s nami uvažujú. 

 

Ladislav Sokol, poslanec MsZ: sa opýtal, keďže ho oslovili, bývalí obyvatelia slobodárne, či budú 

ubytovaní po dokončení slobodárne. 

 

Ing. Ondrej Juhász, primátor: v minulosti bolo v objekte 40 takzvaných malých ubytovní, keďže 

mesto nemalo prostriedky na spoluúčasť bolo potrebné objekt vyprázdniť. Objekt ako taký dostal 

iný charakter, je to prerobené na 19 veľmi kvalitných bytov a mesto má systém, kde sa v komisii 

sociálnej posudzuje sociálna situácia žiadateľov. Každý má právo sa uchádzať sa o mestské 

nájomné byty. Predtým žili v neštandardných nájomných podmienkach, ale teraz ide o hotové byty. 

Do Želiezoviec je potrebných minimálne 150 bytov. Tento týždeň by sa vláda už mala zaoberať 

s podrobnými podmienkami poskytnutia štartovacích, nájomných alebo obecných bytov. 

Priestorovo sme pripravený a čakáme na developeéov, ktorým poskytneme priestory na výstavbu. 

Rozvoj mesta nie je možný pokiaľ nezabezpečíme bývanie. Čo sta týka elektrickej energie, mesto je 

veľmi zanedbané, prekládky nových sietí a vybudovanie nových sietí je časovo náročné.  

 

Ladislav Sokol, poslanec MsZ: sa opýtal či mesto nevie ovplyvniť dochvíľnosť odvozu 

separovaného zberu. Keďže nie vždy odvážajú odpad včas  podľa harmonogramu a v prípade zlého 

počasia z toho vzniká neporiadok. 

 

Ing. Ondrej Juhász, primátor mesta: odpovedal, že chápe problém a túto problematiku prízvukuje na 

rokovaniach Dolnohronského regiónu. Mgr. Peter Haris navrhol koncepciu zakúpenia nových 240 l 

nádob na separovaný odpad, ktoré by mesto vyvážalo samo adresátovi s ktorým má mesto zmluvu. 

Šarovce sú vysúťažené v rámci regiónu, mesto v nich má podiel. Nové plánovacie obdobie plánu 

obnovy je o ochrane klimatických zmien. Objednávame vypracovanie štúdie na riešenie 

spracovania bio odpadu. Riešiť takýto problém bez štátnych dotácií presahuje možnosti regiónu. 

Ďalšou informáciou je, že po zhruba troch mesiacoch snahy sa nám podarilo dať zaočkovať 210 

väčšinou starších občanov v meste. Nemocnice nám nepomohli s organizovaním, očkovanie sme 

zorganizovali svojpomocne, denne sme jazdili pre očkovacie látky, zvážali obyvateľov a naši 

zamestnanci asistovali pri administratíve. 

 

Pavel Ivan, poslanec MsZ: tiež pozval prítomných na otvorenie škôlky a poznamenal, že sa oplatí 

pozrieť priestory materskej školy v Mikule, je to najmodernejšia škôlka v okolí, urobilo sa tam veľa 

práce. K bytovej situácii sa vyjadril, že žiadosti o prenájom dostáva mesto týždenne. Evidujeme aj 

žiadosti ľudí ktorí dochádzajú z okolia a majú záujem sa nasťahovať do mesta. Bude rád ak štát 

pristúpi k tomu aby sa začalo čím skôr s výstavbou bytov. Tiež požiadal informácie ohľadom 

priechodu pre chodcov pri benzínovej pumpe Slovnaft. 
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Ing. Emese Gubíková, vedúca oddelenia výstavby, územného plánovania a životného prostredia: 

odpovedala, že nové informácie ohľadom priechodu pre chodcov nemáme. 

 

Ing. Tibor Csenger, poslanec MsZ: problém bytovej politiky sa musí riešiť regionálne, myslí si že 

našim cieľom nie je aby sa prisťahovali mladí ľudia z okolitých obcí. Najväčší problém vidí v tom, 

že nie sú vodovody smerom na Sikenicu alebo Zalabu. V tomto regióne nemá vodovody 18 obcí. 

Bol zostavený plán v ktorom je vyčíslené, že je potrebných na zavedenie vodovodov cca. 41 

miliónov. Najväčší deficit je práve v Želiezovskom regióne, tzn. od Zbrojník po Zalabu a od 

Pastoviec po Sazdice. Prvým krokom je vybudovanie vodojemu 2x1500 m³ v Sikenici ktorý bude 

napojený na Gabčíkovo a z neho budú vedené rôzne vetvy. Teraz je to v štádiu, že sú vypracované 

územné rozhodnutia, len chýbali peniaze. Najväčší problém je Levickom okrese. Primátor už 

spomínal čističku, ktorú keď dobudujeme kanalizáciu, bude potrebné opraviť, kde je už vydané 

stavebné povolenie. Všetko zrealizujú Západoslovenské vodárne a ostatné časti by mali byť 

z európskych peňazí.  

 

Ing. Ondrej Juhász, primátor mesta: doplnil že na tento rok je vyčlenených zo ZSVS, nezávisle od 

dotácií 640 000,- eur a v nasledujúcom roku 680 000,- eur a celková suma je 2 000 000,- eur. Čo sa 

týka bytovej politiky, všeobecný trend je odchádzať do sídel obvodného významu. Najviac to 

pocítime na úseku školstva, keďže predstavy sú také, že budú centralizované základné školy                    

v 2. stupni. Na ktoré sa pripravujeme s plánovanou výstavbou už dnes. 

 

Mgr. Petra Tomašovičová, riaditeľka ZŠ: sa vrátila k 3. bodu rokovania, úplne súhlasí so zvýšením 

poplatkov uvedených v odsúhlasenom VZN. Dva dni pracovali na ankete aby zistili záujem                       

o družinu, akonáhle rodičia zistili ceny, evidujú úbytok detí. V minulosti mávali v družine 180 detí. 

Dnes sa dozvedeli, že nový zákon povolí 26 detí v družine v jednotlivých oddeleniach. Po ankete 

rodičov je jasné, že rodičia si to nemôžu dovoliť. Predtým vychádzala strava a družina zhruba                 

17,- eur a teraz to vychádza na 45,- eur. Dodala, že k dnešnému dňu budú mať 511 detí a aj tento 

týždeň im pribudli ďalšie deti z okolitých obcí.  

 

Ing. Ondrej Juhász, primátor mesta: berieme na vedomie, bohužiaľ životné náklady idú hore 

ale budeme to musieť rodičom vysvetliť. 

 

Ing. Tibor Csenger, poslanec MsZ: sa opýtal či rodiny v hmotnej núdzi platia plnú výšku?  

 

Mgr. Petra Tomašovičová, riaditeľka ZŠ: rodiny v hmotnej núdzi situáciu neriešili, mohli si vybrať 

daňový bonus alebo obedy zadarmo. Máme cca. 15 takých žiakov. Skôr sa to týka rodičov 

s viacerými deťmi. 

 

Pavel Polka, poslanec MsZ: poznamenal, že ideme do ťažkého obdobia a je rád, že sa vedia ľudia 

zomknúť. V poslednom čase pochybuje o existencii VÚC Nitra, či vôbec pomáha táto inštitúcia 

mestám. Vyzýva inštitúcie, aby bolo s ľuďmi komunikované v pozitívnejšom duchu. Na sociálnych 

sieťach číta kritiku, ale je potrebné sa sústrediť na dobré veci. V minulosti pri oprave kaštieľa bolo 

veľa kritiky, v súčasnosti sa obnovený priestor využíva na koncerty aj sobáše. V sobotu pred 

hodami sa bude konať 7. Schubertfest v priestoroch kaštieľa. 

 

Ľ.P, občianka mesta: sa zmienila o tom ako to vyzerá pred kultúrnym domom, je tu denný bufet, 

nechávajú sa tam odpadky. Kultúrne stredisko má byť udržiavané a čisté. Podľa jej názoru okolo 

kultúrneho domu nie je dostatok odpadkových košov. Vstup na parkovisko oproti kultúrneho domu 

pri obchode na rohu je hanba, nechce kritizovať, lebo vidí snahu mesta ale myslí si, že by bolo 

potrebné sa tejto časti mesta viac venovať. Informovala sa či je vypracovaný projekt dobudovania 
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chodníka smerom k ZŠ na Mierovej ulici. Spočítala, že ulica Komenského a Mierová má 612 bytov, 

ale parkovisko na tomto sídlisku nie je. Nevie si predstaviť ako to bude, keď tu bude aj škôlka. 

Dúfa, že tu bude v blízkej budúcnosti aj parkovisko. Kontajnery na sídlisku sú plné ale nie s tým čo 

patrí do kontajnerov.   

 

Ing. Ondrej Juhász, primátor mesta: je to o našej kultúre, my nie sme smetiari. Sídlisko tu bolo, 

bolo tu 120 detí, všetko je vecou organizácie. Materská škola na Štúrovej ulici nemala byť nikdy 

odsťahovaná.  

 

E. F., občianka mesta, sa informovala či nie je možné zabezpečiť mestské školské autobusy 

v meste. Aby rodičia nemuseli chodiť po meste autom.  

 

Ing. Ondrej Juhász, primátor mesta: odpovedal, že školská linka nebude, ale predpokladá, keď budú 

strediskové školy, budú jazdiť školské autobusy, ktoré budú zvážať deti na 2. stupeň vzdelávania  

do škôl z okolitých obcí. 

 

Viac diskusných príspevkov nebolo. 

Hlasovacia tabuľka je prílohou č. 7 tejto zápisnice. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



856 

 

 

U Z N E S E N I E 

 

z 28. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 26. augusta 2021 v Želiezovciach 

 

K bodu č. 1.  Schválenie programu rokovania 

 

uznesenie č.57/2021 
 

Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach 

A.  s c h v a ľ u j e 

program rokovania 28. zasadnutia mestského zastupiteľstva 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Ondrej JUHÁSZ 

               primátor mesta 
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U Z N E S E N I E 

 

z 28. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 26. augusta 2021 v Želiezovciach 

 
 

 

K bodu č. 2.  Voľba návrhovej komisie 

 

uznesenie č. 58/2021 

 

 

Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach na návrh primátora mesta   

v o l í :  

Návrhovú komisiu v zložení : 

1. Pavol IVAN, poslanec MsZ  

2. Norbert RÁK, poslanec MsZ  

3. Ladislav SOKOL, poslanec MsZ  

 

 

 

 

 

 

Ing. Ondrej JUHÁSZ 

               primátor mesta 
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U Z N E S E N I E 

 

z 28. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 26. augusta 2021 v Želiezovciach 

 

 

K bodu č. 3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Želiezovce č. 5/2021, o určení 

výšky príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Želiezovce 

 

uznesenie č. 59/2021 

 

Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní Návrhu Všeobecne záväzného nariadenia 

mesta Želiezovce č. 5/2021 o určení výšky príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu 

nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Želiezovce  

 

schvaľuje 

 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Želiezovce č. 5/2021 o určení výšky príspevku a spôsobe jeho 

platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Želiezovce s účinnosťou od 11.9.2021 

 
 

 

 

 

 

 

 

Ing. Ondrej JUHÁSZ 

               primátor mesta 
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U Z N E S E N I E 

 

z 28. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 26. augusta 2021 v Želiezovciach 

 

 

K bodu č. 4. Prerokovanie opätovnej žiadosti ZO CSEMADOK o odkúpenie časti mestského 

pozemku pri budove vo vl. organizácie v Želiezovskom parku 
 

uznesenie č. 60/2021 
 

Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní programového bodu: „Prerokovanie 

opätovnej žiadosti ZO CSEMADOK o odkúpenie časti mestského pozemku pri budove vo vl. 

organizácie v Želiezovskom parku“ 

 

A) v y h l a s u j e 

parc. C-KN č. 215/35 – zast. pl. o výmere 43 m
2
vznikajúcu v zmysle geometrického plánu č. 

88/2021 vypracovaného Ing. Zoltánom Gasparikom, dňa 10.8.2021 a úradne overeného 

katastrálnym odborom Okresného úradu Levice dňa 17.8.2021 pod č. 806/2021 z parc. C-KN č. 

215/12 – zastavané plochy a nádvoria o celkovej výmere 447 m
2
, vedenej katastrálnym odborom 

Okresného úradu Levice, v obci Želiezovce, v k. ú. Želiezovce na LV č. 1, vo vlastníctve mesta 

Želiezovce v celosti (v podiele 1/1) za majetok prebytočný,  

 

B.) s ch v a ľ u j e 

 

prevod parc. C-KN č. 215/35 – zast. pl. o výmere 43 m
2 

vznikajúcej v zmysle geometrického plánu 

č. 88/2021 vypracovaného Ing. Zoltánom Gasparikom, dňa 10.8.2021 a úradne overeného 

katastrálnym odborom Okresného úradu Levice dňa 17.8.2021 pod č. 806/2021 z parc. C-KN č. 

215/12 – zastavané plochy a nádvoria o celkovej výmere 447 m
2
, vedenej katastrálnym odborom 

Okresného úradu Levice, v obci Želiezovce, v k. ú. Želiezovce na LV č. 1, vo vlastníctve mesta 

Želiezovce v celosti (v podiele 1/1) 

 

podľa § 9a ods. 8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení, v prospech 

Maďarského spoločenského a kultúrneho zväzu na Slovensku - Csemadok so sídlom Nám. 1. mája 

10-12, 815 57 Bratislava-Staré Mesto, IČO: 00177717, organizačnej jednotky občianskeho 

združenia Csemadok Základná organizácia Želiezovce so sídlom Schubertova 229/26, 937 01 

Želiezovce, IČO: 35606151, v  podiele 1/1 za cenu všeobecnej hodnoty predmetnej 

nehnuteľnosti 7,56 €/m
2
 (t. j. 325,08 € spolu), ktorá bude splatná do 10 dní po uzavretí 

zmluvy. 
 

Termín: september - október 2021 

Zodpovedný: vedúci oddelenia správy mestského majetku a služieb 

 

 

 

 

 

Ing. Ondrej JUHÁSZ 



860 

 

               primátor mesta 

U Z N E S E N I E 

 

z 28. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 26. augusta 2021 v Želiezovciach 

 

K bodu č. 5.  Prerokovanie návrhu dodatku k zmluve o zriadení vecného bremena č. 

10900/2021 (MVE ŽELIEZOVCE, s. r. o.) 

 

uznesenie č. 61/2021 

 

Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní programového bodu: „Prerokovanie návrhu 

dodatku  

k zmluve o zriadení vecného bremena č. 10900/2021 (MVE ŽELIEZOVCE, s. r. o.)“ 

 

A.) s ch v a ľ u j e 

 

2. opravu uznesenia MsZ v Želiezovciach č. 39/2021 zo dňa 27.5.2021 opravou chyby v písaní 

nasledovne: 

 

zriadenie vecného bremena z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) 

zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov v prospech spoločnosti MVE 

ŽELIEZOVCE, s. r. o., so sídlom: Budyšínska č. 36, 831 02 Bratislava, IČO: 46567275, 

 

Obsahom vecného bremena bude povinnosť Mesta Želiezovce: 

b) strpieť na nasledujúcich pozemkoch vo vlastníctve mesta Želiezovce 

 

k. ú. Želiezovce:  parc. C - KN č. 779/42  – záhrada o výmere 45 m
2
,  

parc. C - KN č. 780/177  – ostatné plochy o výmere 78 m
2
. 

k. ú. Mikula:   parc. C - KN č. 2595  – zastavané plochy o výmere 5359 m
2
. 

 

v rozsahu vyznačenom v geometrickom pláne č. 5/2021 vyhotovenom dňa 4.2.2021 geodetickou 

kanceláriou URBAN-LAUKO, s. r. o. a úradne overenom na katastrálnom odbore Okresného úradu 

v Leviciach dňa 9.3.2021 pod č. 163/2021 a v geometrickom pláne č. 81/2020 vyhotovenom dňa 

10.2.2021 geodetickou kanceláriou URBAN-LAUKO, s. r. o. a úradne overenom na katastrálnom 

odbore Okresného úradu v Leviciach dňa 18.3.2021 pod č. 193/2021 

 

umiestnenie, uloženie, prevádzkovanie, nerušené užívanie, opravu, údržbu, kontrolu, demontáž, 

rekonštrukciu, modernizáciu alebo stavebné zmeny inžinierskej stavby – elektrickej prípojky – 22 

kV VN káblu, vrátane všetkých súčastí a príslušenstva a s tým súvisiacu činnosť, strpieť právo 

vstupu a vjazdu na uvedené pozemky motorovými, nemotorovými vozidlami príp. technickými 

strojmi aj peši a to len v nevyhnutnom rozsahu a po nevyhnutne potrebný čas. 

 

e) Vecné bremeno sa zriaďuje „in rem“. 

f) Vecné bremeno sa zriaďuje za odplatu vo výške 750 €. 

g) Vecné bremeno sa zriaďuje na dobu neurčitú. 

 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v snahe spoločnosti MVE ŽELIEZOVCE, s. r. o. 

zosúladiť stav vedený katastrálnym odborom Okresného úradu Levice s existujúcim skutočným 

stavom vzniknutým dodatočne prebiehajúcou výstavbou cyklotrasy v predmetnom území. 
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2. znenie dodatku k zmluve o zriadení vecného bremena č. 10900/2021 podľa textu 

materiálu. 

 

Termín: september 2021 

Zodpovedný: vedúci oddelenia správy mestského majetku a služieb 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Ondrej JUHÁSZ 

               primátor mesta 
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U Z N E S E N I E 

 

z 28. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 26. augusta 2021 v Želiezovciach 

 

K bodu č.  6 Informatívna správa o zmene organizačnej štruktúry MsÚ v Želiezovciach 

 

uznesenie č. 62/2021 

 

Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní zmeny organizačnej štruktúry Mestského 

úradu v Želiezovciach 

A/  b e r i e  n a  v e d o m i e 

zmenu Organizačného poriadku Mestského úradu v Želiezovciach v prílohe č. 1 „Organizačná 

štruktúra MESTSKÉHO ÚRADU ŽELIEZOVCE“ v znení dodatku č. 17 s účinnosťou                             

od 01.07.2021 a „Organizačná štruktúra MESTSKÉHO ÚRADU ŽELIEZOVCE“ v znení dodatku 

č. 18 s účinnosťou od 01.09.2021. 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Ondrej JUHÁSZ 

               primátor mesta 
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U Z N E S E N I E 

 

z 28. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 26. augusta 2021 v Želiezovciach 

 

K bodu č. 7 Správa o kontrole plnenia uznesení  
 

uznesenie č. 63/2021 

 

Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach  

 

berie na vedomie      

 

Správu o kontrole plnenia znesení  MsZ 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Ondrej JUHÁSZ 

               primátor mesta 
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U Z N E S E N I E 

 

z 28. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 26. augusta 2021 v Želiezovciach 

 

K bodu č. 8.  Správa o činnosti Mestskej polície za mesiac jún a júl 2021 

 

uznesenie č. 64/2021 

 

Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní 

 

berie na vedomie  

 

Správu o činnosti Mestskej polície za mesiac jún a júl 2021. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Ondrej JUHÁSZ 

               primátor mesta 
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Bod č. 11. Záver 

 

Primátor mesta Želiezovce, Ing. Ondrej Juhász poďakoval prítomným za účasť a 28. zasadnutie  

Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach ukončil.      

 

 

 

 

 

 

 

 

        Ing. Ondrej JUHÁSZ  v. r.  

                primátor mesta 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia: 

 

 

Ing. Ľudovít BAKA 

 

 

 

PaedDr. Ákos CSONKA 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisovateľka: 

Angelika Šál 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


